
 
Notulen bestuursvergadering 5 juli 2023 
 
Aanwezig: Jeroen (voorzi0er), Herman, Michael, Nanna, Albert, Harry (verslag) 
Afwezig: Sjir, Nicole (beide met kennisgeving) 
 
1. Opening door de voorzi0er. 
Jeroen opent de vergadering met een aantal mededelingen/opmerkingen van zijn kant. 

- Gestart met schrijven van het conceptbeleidsplan 
- Belangrijke items voor nu en de toekomst zijn: communicaLe, de website (als centraal 

communicaLemiddel) en de Vizsla Varia (belangrijk dat niet alleen deelnemers van 
acLviteiten hier iets over gaan schrijven). Doel is om bij de komende acLviteiten een 
vrijwilliger benaderen die op de acLviteit verantwoordelijk is voor een verslag en dit binnen 1 
week te publiceren op de website. 

- Stelt een nieuwsbrief op met daarin de laatste ontwikkeling en bericht over de Vizsladag. 
Deze nieuwsbrief kan per mail naar alle leden. Uit de discussie die volgt blijkt dat zo’n 20 
mailadressen niet meer “up to date” zijn. Jeroen en Harry zullen, zodra zij weten over welke 
adressen het gaat, de bijbehorende leden contacten.  

-  
2. Voorstelronde. 
Harry is vandaag voor het eerst bij de vergadering aanwezig. Hij stelt zich voor aan de overige leden 
en deze stellen zich weer voor aan hem. 
 
3. Mededelingen. 
- Jeroen: Sjir zal vanwege zijn gezondheidsproblemen een bloemetje vanuit het bestuur ontvangen. 
- Jeroen: Zooeasy is deze keer niet geagendeerd wegens een te volle agenda. Komt de volgende keer 
aan bod. 
- Herman: Er is verwarring over het logo van de vereniging. Er zijn er nl. twee in gebruik. De juiste 
staat op de Hi-drive. Nanna haalt het verkeerde logo uit de Hi-drive. 
- Albert: bedankt het bestuur voor de aandacht die er was i.v.m. zijn privésituaLe.  
 
4. Ingekomen stukken.  
- Er zijn geen opmerkingen over de ingekomen stukken vanuit de Raad van Beheer die door de 
secretaris zijn doorgestuurd. 
- Margriet Pel en Heleen Wi0e hebben schri_elijk aangegeven ontevreden te zijn over de 
communicaLe /werkwijze t.a.v. hun inbreng als vrijwilliger. Herman zal beide dames bellen namens 
het bestuur en bespreken of beide opnieuw als vrijwilliger verder willen gaan. 
- Ingekomen mail van Huub Hermans d.d. 23 mei 2023:                        
Wie wordt na de bestuursverkiezing mijn nieuwe aanspreekpunt in het bestuur voor de JBT?  
Volgens de Vizsla Varia valt de werkgroep JBT onder Evenementen. Op de website van de vereniging 
valt de werkgroep JBT onder de commissie Fokkerij en Gezondheid. Huub sluit met de JBT graag aan 
bij de werkgroep ‘Apporteer en Zweetwerk”. 
Voor ik een 2e JBT ga organiseren zou ik graag willen peilen of er nog animo is voor een 2e JBT op de 
website en op Facebook.  
Herman neemt contact op met Huub. 
 
5. Concept notulen ALV d.d. 13 mei  2023. 
Er worden enkele kleine aanpassingen benoemd. Albert zal dat verwerken. Deze notulen zullen 
vervolgens op de website worden gezet. Daarbij de opmerking dat dit afwijkt ten opzichte van het 
huishoudelijk reglement. Hiervoor wordt echter toch gekozen in het belang van de open 
communicaLe naar de leden.            
 



Nog te beantwoorde vragen gesteld op de ALV, te beantwoorden door het bestuur:           
- Kunnen de vergaderingen van de werkgroepen vooraf worden gepubliceerd?  
Over deze vraag wordt flink discussie gevoerd. Niet alle werkgroepen werken namelijk met vaste data 
voor het voeren van overleg en werken niet met een uitgebreide agenda/verslag. Er wordt besloten 
dat data die bekend zijn zullen worden gepubliceerd en waar mogelijk zullen besluitenlijsten worden 
gedeeld. 
- Hoe denkt het bestuur over het keuren van nakomelingen?  
Wordt een agendapunt voor de volgende bestuursvergadering. 
- Kan de waardering van de JBT uitgebreid worden met een puntentelling?  
Dat kan niet. Jeroen en Herman nemen hierover contact op met Adri Noordergraaf. 
 
6. Vizsladag 12 aug 2023.       
Opmerking vooraf: we zijn erg laat met de organisaLe en de communicaLe naar de leden. 
Evenzogoed zal de dag wel voortgang krijgen. In het weekend van 8/9 juli moet er bericht naar 
buiten. 
Nanna. Past het draaiboek van vorig jaar aan. Is (nog steeds) naarsLg op zoek naar beschikbare 
keurmeesters. Kijkt of er voor zweetwerk nog “iemand” te regelen is.  
Herman. Organiseert het apporteerwerk (basistest, specials en diverse proekes) waarbij gewerkt zal 
worden met een maximaal aantal deelnemers per onderdeel. Weet de Waltakke van onze dag? Kan 
de Waltakke de barbecue organiseren? 
Albert: stuurt het inschrijfformulier naar de bestuursleden. Past dit vervolgens aan en zorgt voor 
publicaLe. 
Jeroen: nieuwsbrief, op de dag zelf opening om 10.00 uur. 
Programma in het kort: apporteerwerk en vervolgens diverse proekes, veldwerk, zweetwerk (indien 
mogelijk), diverse standjes en barbecue. 
 
7. Reglement Waardering vrijwilligers. 
Het bestuur stemt in met het besproken regelement? Dit kan dus op de website worden gezet. AcLe 
Albert. 
 
8. De samenstelling van de teams voor deelname aan Europacup 2023 voor Vizsla’s  
Michael hee_ een lijst meegestuurd die is samengesteld door de werkgroep. Het bestuur gaat 
akkoord met het advies (en dus de opgestelde lijst) vanuit deze werkgroep.  
Daarnaast wordt er uitvoerig gediscussieerd over de mogelijke deelname van Hunter (eigenaar 
Herman Obbink). Er zijn namelijk (vage, zonder schri_elijke diagnose van een dierenarts) berichten 
dat bij een van de nakomelingen van Hunter epilepsie is geconstateerd. Mocht dat het geval zijn dan 
is deelname uitgesloten, omdat er dan conform het VFR sprake is van fokuitsluiLng. De situaLe is 
lasLg omdat er geen verklaring van een dierenarts kan worden overlegd en dat de eigenaar van de 
pup dit ook niet voornemens is om een dergelijke verklaring aan te vragen en te overleggen voor het 
medisch dossier. Herman hee_ op eigen iniLaLef Hunter teruggetrokken als dekreu. 
Afspraak: Jeroen, Albert en Harry (dagelijks bestuur) gaan in overleg over deze situaLe met de 
commissie fokkerij of er wel/geen sprake is van fokuitsluiLng . Zal dus later op worden teruggekomen. 
 
9. EvaluaLe KCM en datum 2024. 
Het ontbreekt aan Ljd voor de evaluaLe.  
Datum volgend jaar: 2-6-24 
 
10. Korte terugblik op het verloop van deze vergadering. 
Goede sfeer, gepassioneerde mensen, vergaderdiscipline kan beter. 
 
11. Rondvraag 
Herman: graag op de bijlagen zelf de nummering aangeven. 



 
Afsprakenlijst 5-7-23 
- Volgend vergadering is op 26 juli; doorgeschoven agendapunten: fokkersoverleg, rondje langs de 
velden, keuren nakomelingen, Zooeasy. 
- Nanna: logo Hi-drive, draaiboek, instructeur zweetwerk  
- Herman: contact Margriet en Heleen, Waltakke, contact Huub, contact Adri (samen met Jeroen) 
- Jeroen: bloemen Sjir, Nieuwsbrief, nalopen teruggekomen mailadressen. (samen met Harry) 
- Albert: website inschrijfformulier, waardering vrijwilligers, concept verslag alv. 
- Harry: samen met Jeroen mailadressen nalopen. 
- DB: contact commissie fokkerij 
 
Besluitenlijst 5-7-23 

1. Akkoord met Reglement vrijwilligers 
2. Akkoord met lijst deelnemers wedstrijden 
3. Volgend KCM: 2-6-24 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

 
  


